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Protokół Nr …../2024/2025  posiedzenia Rady Uczelni UKW 

z dnia 18 marca 2025 roku 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie, przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad.  

- referuje Lucyna Kopińska, Przewodnicząca Rady Uczelni 

 

2. Przyjęcie protokołu posiedzenia RU z dnia 14 stycznia 2025 r. oraz powołanie członka 

Rady Uczelni Sprawozdawcy. 

- referuje Lucyna Kopińska, Przewodnicząca Rady Uczelni  

oraz  Sebastian Kociński 

 

 

3. Wybór wiceprzewodniczącego Rady Uczelni. 

 

- referuje Lucyna Kopińska, Przewodnicząca Rady Uczelni 

 

4. Sprawy bieżące.  

 

Ad 1.  

Przewodnicząca Rady Uczelni, mgr Lucyna Kopińska, powitała zebranych, 

stwierdzając skuteczne doręczenie zawiadomień, przedstawiła porządek obrad, który 

jednomyślnie przyjęto. Powitała mgr. Krzysztofa Chmielewskiego, przedstawiciela komisji  

zakładowej NSZZ Solidarność.  

Rektor prof. Bernard Mendlik wręczył akt powołania p. Łukaszowi Glińskiemu oraz 

podziękowania za wsparcie akcji uzupełnienia „różowych skrzyneczek” w materiały 

higieniczne na terenie Uczelni.  

Ad 2. 

Przewodnicząca Rady Uczelni, mgr Lucyna Kopińska poinformowała, że otrzymała 

wiadomość drogą mailową od Sebastiana Kocińskiego, Członka RU sprawozdawcy, który 

oznajmia, że protokół z poprzedniego posiedzenia Rady dnia 14 stycznia 2025 r. wiernie oddaje 

przebieg obrad i wnioskuje o jego przyjęcie. W głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęto 

protokół z poprzedniego posiedzenia Rady Uczelni. Sprawozdawcą z obecnego posiedzenia 

Rady został Łukasz Gliński.  

Ad 3. 

Lucyna Kopińska poinformowała, że zgodnie z Regulaminem Rady należy wybrać 

wiceprzewodniczącego Rady na kadencję. 2025-2028 z grona członków pochodzących z 

Uniwersytetu.  

Powołano komisję skrutacyjną w składzie: p. Łukasz Gliński i p. Jakub Kiedos.  
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Prof. Piotr Zwierzchowski odparł, że wraz z prof. Grzegorzem Kłosowskim nie będą 

kandydować, natomiast wspólnie uzgodnili, że kandydatką na Wiceprzewodniczącą będzie 

prof. Magdalena Czachorowska. Po wyrażeniu zgody przez kandydatkę przystąpiono do 

głosowania tajnego.  

Wyniki głosowania: 

Uprawnionych do głosowania: 7 

Obecnych osób: 6 

Głosów za: 6 

 

Przyjęto Uchwałę Rady Uczelni Uniwersytetu Kazimierza Wielkiego Nr 2/2024/2025 z 

dnia 18 marca 2025 r. w sprawie wyboru wiceprzewodniczącej Rady Uczelni w osobie 

prof. dr hab. Magdaleny Czachorowskiej. 

Ad 4.  

Przewodnicząca L. Kopińska zwróciła się z zapytaniem o sprawy, które powinny zostać 

poruszone na kolejnych posiedzeniach RU. Wysunęła propozycję przedstawienia informacji 

dotyczącej promocji Uniwersytetu i zaproszenia p. Joanny Sikory, Kierowniczki Działu 

Promocji i Komunikacji. W wyniku krótkiej wymiany zdań uzgodniono, że ten punkt będzie 

omówiony na posiedzeniu RU w maju.   

Prof. M. Czachorowska zaproponowała, aby na kolejnym posiedzeniu RU zaprezentowała się 

Monika Matowska, Kanclerz UKW, która objęła funkcję z początkiem lutego 2025 roku.  

Łukasz Gliński poruszył temat problematycznej sytuacji, jaka zaistniała w sprawie działań 

dotyczących projektu pod nazwą Proces Przedsiębiorczego Odkrywania w województwie 

kujawsko-pomorskim. Projekt ten jest częścią przedsięwzięcia współfinansowanego ze 

środków Programu Fundusze Europejskie dla Kujaw i Pomorza 2021-2027 w ramach projektu 

„Proces Przedsiębiorczego Odkrywania na rzecz rozwoju Inteligentnych Specjalizacji 

regionu”. Projekt realizowany będzie w partnerstwie z Kujawsko-Pomorskim Centrum 

Naukowo-Technologicznym im. prof. Jana Czochralskiego, a całkowita wartość projektu 

wynosi 33 779 768,22 zł. Niestety rola i udział uczelni, a zwłaszcza Uniwersytetu Kazimierza 

Wielkiego jest w tym projekcie marginalizowany i być może ta sprawa powinna być 

przedmiotem obrad kolejnego posiedzenia RU.  

 

Krzysztof Chmielewski jako prawnik, po zapoznaniu się z założeniami i historią zmian zarządu 

spółki Kujawsko-Pomorski Fundusz Rozwoju, która jest dysponentem tych środków stwierdził, 

że jest ona monopolistą i dyktuje warunki dotyczące udziału w projektach i rozdziału środków.   

 

Prof. Zbigniew Dziamski dodał, że współpraca z gremiami dysponującymi środkami unijnymi, 

w tym z Urzędem Marszałkowskim są bardzo trudne i mimo dużego wkładu pracy w 

przygotowanie projektu np. w ramach Forum Gospodarczego ich  finalizacja była bardzo 

skomplikowana, a nawet zaniechana.  
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Przewodnicząca odparła, że sprawę tę należy uzgodnić z JM Rektorem oraz zaangażowanym 

bezpośrednio w te działania prof. Markiem Macko.  

 

Jakub Kiedos, Przewodniczący Samorządu Studenckiego zwrócił uwagę, aby przy okazji 

spotkania z M. Matowską, Kanclerz UKW poruszyć sprawę parkingów dla studentów przy 

różnych obiektach UKW.  

 

Prof. G. Kłosowski stwierdził, że należałoby poruszyć sprawę poszerzenia bezprzewodowej 

sieci internetowej na terenie całej Uczelni i korzystania z VPN w każdej sali wykładowej. 

Przewodnicząca RU odparła, że w kwestii wsparcia działań IT są prowadzone rozmowy                       

z prof. M. Macko dotyczące wykorzystania dobrych praktyk z zakresu IT realizowanych                            

w Banku PKO BP oraz udostępnienia miejsca w „chmurze” – czyli w centrach obsługi danych, 

z których korzysta bank.  

 

Prof. Piotr Zwierzchowski dodał, że ukazał się projekt Rozporządzenia Ministra Nauki                     

Szkolnictwa Wyższego w sprawie ewaluacji jakości działalności naukowej, w którym 

zapowiedziane są zmiany kryteriów oceny i punktacji publikacji. Okazją do rozmowy na ten 

temat będzie spotkanie z Wiceministrem prof. Markiem Gzikiem oraz Dyrektorem 

Narodowego Centrum Badań i Rozwoju, prof. dr. hab. inż. Jerzym Małachowskim w UKW 

1.04.2025 r. , na które Przewodnicząca L. Kopińska zaprosiła członków Rady Uczelni.  

 

Na tym posiedzenie zakończono. Przebieg obrad rejestrowany. Obecni wg załączonej listy. 

 

Protokołował:          Przewodniczyła: 

Zespół Biura Rektora       mgr Lucyna Kopińska 

 


